
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 08.09.2016 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní všetci poslanci OZ. 

Zasadnutia sa nezúčastnila hlavná kontrolórka obce. Predsedajúci oboznámil prítomných s 

nasledovným programom: 
 

Návrh programu 

1.Otvorenie zasadnutia, uvítanie poslancov a ostatných prítomných 

2.Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 15.06.2016 

5. Návrh zmeny rozpočtu č. 4 

6. Správa z kontroly použitia finančných prostriedkov vyčlenených v rámci rozpočtu pre  

   MŠ Matiašovce za obdobie roka 2015 

7. Správa z kontroly použitia finančných prostriedkov vyčlenených v rámci rozpočtu pre ZŠ  

   Matiašovce za obdobie roka 2015 

8. Správa z finančnej kontroly na mieste správnosti zaúčtovania príjmov a výdavkov,  

    vedenia pokladne a jej zostatku za obdobie 1. polroka 2016 

9. Žiadosť o poskytnutie dotácie na Letný tábor pre deti od 6 do 10 rokov 

10. Cenová ponuka - Wincity registratúra a Wincity cintorín 

11. Cenová ponuka - chladiace zariadenie do sály KD na ul. Hlavná  

12. Rôzne - ponuka údržby obecného rozhlasu - MK Hlas  - Sabinov 

13. Interpelácia poslancov 

14. Podnety a návrhy od občanov 

15. Ukončenie zasadania obecného zastupiteľstva 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na 

úradnej tabuli a internetovej stránke obce a o tomto návrhu programu zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA:  všetci  poslanci             

                    PROTI: žiadny poslanec 

                    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

    
K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Matúš Bolcarovič, Ján Zibura a Ing. 

Tomáš Veselovský, PhD. Za členov mandátnej komisie boli zvolení Ján Zibura, 

Jozef Semančík a Matúš Bolcarovič. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola  určená Antónia Rušinová. Overovatelia zápisnice a prijatých 

uznesení boli navrhnutí poslanci  Jozef Semančík a Ján Zibura. Predseda 

mandátnej komisie potvrdil účasť všetkých poslancov, na základe čoho starosta 

vyhlásil zasadanie OZ za uznášaniaschopné. 

 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

vykonal starosta, keď prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým uviedol 

status vykonania alebo nevykonania s bližším vysvetlením. 

 



K bodu 5/ Ekónomka obce p. Rušinová pripravila návrh IV. zmeny rozpočtu a starosta 

vysvetlil potrebu vykonania tejto zmeny. Rozpočet na strane príjmov a výdavkov 

sa navýši o sumu 6.700,00€, kedy príjmová a výdavková časť je navýšená na 

sumu 316.700,00 €. Podrobný rozpis je v prílohe č. 2. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

                        PROTI: žiadny poslanec 

                        ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 6/ Hlavná kontrolórka obce pripravila Správu z kontroly použitia finančných 

prostriedkov vyčlenených v rámci rozpočtu pre MŠ za obdobie roka 2015 (príloha 

č . 3). Z danej kontroly neboli zistené nedostatky.  

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce. 

 

K bodu 7/ Hlavná kontrolórka obce pripravila Správu z finančnej kontroly  použitia  

finančných prostriedkov vyčlenených v rámci rozpočtu pre ZŠ za obdobie roka 

2015 (príloha č. 4). Z danej kontroly neboli zistené nedostatky. 

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce. 

 

K bodu 8/ Hlavná kontrolórka obce pripravila Správu z finančnej kontroly na mieste 

správnosti zaúčtovania príjmov a výdavkov, vedenia pokladne a jej zostatku za 

obdobie 1.polroka 2016 (príloha č. 5). Z danej kontroly neboli zistené nedostatky. 

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce. 

  

K bodu 9/ Pán Mgr. Miloslav Cisko žiada o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Matiašovce 

na Letný tábor pre deti od 6 do 10 rokov (príloha č. 6). 

Hlasovanie:  ZA: žiadny poslanec 

                       PROTI: všetci poslanci 

                       ZDRŽAL SA : žiadny poslanec 

Poslanci poverujú starostu obce zakúpiť deťom s trvalým pobytom z obce 

Matiašovce, ktoré sa zúčastnili Letného tábora, písacie a školské potreby 

v hodnote 50 €. 

 

K bodu 10/ Spoločnosť TOPSET Solutions s.r.o. zaslalo obci cenovú ponuku na programy  

Wincity Registratúry (príloha č. 7. ) Wincity Cintorín (príloha č. 8). Cena za ročnú 

aktualizáciu je  114€ s DPH za každý program.  

OZ berie na vedomie a poveruje starostu o zistenie poplatkov súvisiacich 

s ročnými aktualizáciami programu Wincity Cintorín a všetkými ostatnými 

programami od spoločnosti TOPSET Solutions s.r.o. 

 

K bodu 11/ Spoločnosť ADRIAN GROUP s.r.o. zaslalo obci konečnú cenovú ponuku na 

chladiace  zariadenie do sály kultúrneho domu (príloha č. 9). Cena za zariadenie je 

1985,28 € s DPH. Cena neobsahuje inštalačný  a montážny  materiál, ani uvedenie 

do prevádzky. 

OZ berie na vedomie a poveruje starostu vykonať fyzickú obhliadku ponúkaného 

zariadenia. 

 

K bodu 12/  

Ad 1) Spoločnosť MK hlas s.r.o. zo Sabinova zaslalo obci ponuku modernizácie a údržby 

obecného rozhlasu (príloha č. 10).  

OZ berie na vedomie. 



 

Ad 2) Starosta informoval o podaní žiadosti o dotáciu s názvom „Zvýšenie bezpečnosti 

obyvateľov obce Matiašovce“ s cieľom umiestniť merače rýchlosti na najnebezpečnejšie 

úseky štátnej cesty II. triedy. Rozpočet projektu je 13.563,00 €, z toho je 678,00 € potrebná 

spoluúčasť obce. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                     PROTI: žiadny poslanec 

                     ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

Ad 3) Starosta informoval poslancov o výdavkoch zo Dní obce 2016 (príloha č. 11). Celková 

výška výdavkov bola  3.131,78 €. Poslanci sa dohodli, že tieto výdavky by sa mali v 

budúcnosti výrazne znížiť. Starosta poďakoval všetkým, ktorí  pomáhali pri Dňoch obce 

2016. 

 

Ad 4) Starosta informoval poslancov o činnosti a umiestnení fotopasce. V  prípade ak  

fotopasca  zachytí vinníka, hrozí vinníkovi najprv pokarhanie, ak ho odchytí druhý krát, bude 

to riešené pokutou. 

OZ berie na vedomie. 

 

Ad 5) Kosenie verejných priestranstiev – medzi  p. Smoleňovou a p. Galovičovou na ulici 

Pod lesom je verejné priestranstvo vo vlastníctve obce. Pani Smoleňová nemieta a kritizuje 

kosenie tohto priestranstva so strunovou kosačkou z dôvodu odskakovania pokosenej trávy na 

jej pozemok. Navrhuje, aby sa toto priestranstvo kosilo s parkovou kosačkou. 

OZ berie na vedomie a poveruje starostu zabezpečiť kosenie tohto priestranstva častejšie 

podľa povrchu pozemku, aby sa zamedzilo koseniu vysokej trávy a následnému odskakovani 

pokosenej trávy. 

 

Ad 6) Starosta informoval poslancov o výdavkoch spôsobených prívalovým dažďom v júli 

(príloha č. 12). Starosta poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili na odstraňovaní týchto škôd. 

OZ berie na vedomie. 

 

Ad 7) Starosta informoval  o oprave interiéru v budove Materskej školy (MŠ) (príloha č. 13). 

MŠ  je  čiastočne zrenovovaná, sú tam nové podlahy, omietky, toalety pre deti, zvlášť toaleta 

pre personál a  dve  triedy. Zatiaľ sa využíva len jedna trieda, nakoľko MŠ navštevuje 18 detí, 

ale je možnosť otvoriť aj druhú triedu. 

OZ berie na vedomie a poveruje starostu osloviť okolité obce resp. rodičov, ktorých deti 

neboli prijaté do MŠ z kapacitných dôvodov, aby bolo možné otvoriť aj druhú triedu.  

 

Ad 8)  Starosta informoval poslancov o nevyhnutnom odstránení všetkých poškodených 

kovových atrakcií v areály Materskej školy z bezpečnostných dôvodov. 

OZ berie na vedomie. 

 

Ad 9) Starosta informoval o začatí projektu výmeny podperných bodov a siete nízkeho 

napätia zo strany VSD a.s..  

OZ berie na vedomie. 

 

Ad 10) Starosta informoval poslancov o výdavkoch projektu Drevené goralské pódium 

(príloha č. 14). Celková výška výdavkov bola  6.898,38 €.  

OZ berie na vedomie. 

 



K bodu 13/ Poslanec Tyrpák predniesol interpeláciu: 

- vybudovať ešte jednu bránu na priamy vstup do areálu multifunkčného ihriska oproti 

drevenému pódiu.  

OZ to berie na vedomie. 

 

K bodu 14/ Občania z ulice Potok predniesli nasledovné tri požiadavky alebo návrhy: 

Ad 1) Žiadajú podporu vo forme dotácie na opravu kostola na ulici Potok. Poslanci sa 

žiadosťou budú zaoberať a pre výšku dotácie bude stanovený výpočet, napríklad podľa počtu 

obyvateľov. 

 

Ad 2) Žiadajú vybudovať prechod pre chodcov cez štátnu cestu. Ten však momentálne nie je 

možne vybudovať z dôvodu, že podľa aktuálne platnej legislatívy je potrebné pri budovaní 

prechodu pre chodcov spojiť na obidvoch stranách cesty dve spevnené plochy t.j. aby prechod 

pre chodcov viedol z chodníka na chodník. 

 

Ad 3) Žiadajú odvodenie cintorína. 

OZ  to berie na vedomie. 

 

Ad 4) Žiadajú vysvetlenie k stavu vodovodu a k VZN č. 1/2015 o verejnom vodovode. 

Starosta informoval prítomných, že voda je hygienicky vyhovujúca. Ďalej informoval, že do 

konca roka sa budú robiť s obyvateľmi ulice Potok zmluvy o dodávke pitnej vody a tiež 

vysvetlil ustanovenia a povinnosti vyplývajúce zo Všeobecne záväzného  nariadenia obce 

Matiašovce č. 1/2015 o verejnom vodovode. Zároveň ich informoval, že  prílohou Všeobecne 

záväzného nariadenia obce Matiašovce je aj cenník služieb a prác spojených s 

prevádzkovaním verejného vodovodu obce Matiašovce platný pre rok 2016, v ktorom je 

stanovená cena za 1 m3 dodanej vody na sumu 0,6432 € a uistil ich, že nie je cieľom obce 

zvyšovať cenu na úroveň prevádzkovateľa vodovodu v centrálnej časti obce. 

 

K bodu 15/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené 

žiadne výhrady a ani návrhy na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

V Matiašovciach  dňa 08.09.2016 

 

Overovatelia zápisnice:  Jozef Semančík  …........................................... 

     

    Ján Zibura   …........................................... 

 

Zapisovateľ zápisnice:  Antónia Rušinová …........................................... 

 


